

Expert Trigger, drop-in  
2841037 for Steel Frame variants  
2841070 for polymer pistols

Personalizing a pistol with the Expert Trigger elevates selected Walther pistols to a new match grade level. The installation of an Expert Trigger Assembly consists of a new sear housing assembly that reduces trigger pull weight, allows for adjustment of the take-up and trigger stop of the aluminum trigger, as well as a custom tuned sear engagement by Walther Master Shop.

Please note: Expert Triggers are not sold individually. Installation is carried out by either Walther's Master Shop in Germany or by a qualified gunsmith. If you are a dealer and interested in qualifying for carrying out the Expert Trigger Upgrade, please contact your regular point of contact for the arrangement of a training.

Expert Trigger, drop-in  
2841037 für Steel-Frame-Modelle  
2841070 für Polymerpistolen der PPQ- und Q-Serie

Mit dem Einbau eines Expert Triggers erreichen ausgewählte Walther-Pistolen ein neues sportliches Niveau. Der Einbau umfasst eine Expert-Abzugseinheit mit einstellbarem Vorzugsweg, Triggerstop und Alu-Zügel, außerdem ein Expert-Abzugsgehäuse mit 20 N Abzugskraft und durch unseren Master Shop optimierte Klinkenüberschneidung.

Hinweis: Der Expert Trigger ist nicht einzeln erhältlich. Der Einbau erfolgt entweder durch Walthers Master Shop in Deutschland oder durch einen qualifizierten Büchsenmacher. Bei Interesse kontaktieren Händler ihren üblichen Ansprechpartner bei Walther bzgl. eines Schulungstermins zur Durchführung von Upgrades.